



COMMUNIQUE N° D/122/196 MINFOPRA/SG/DDRHE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative communique:
The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby announces:

Sont déclarés admissibles aux épreuves orales du concours de formation des 27, 28 septembre, 1^{er} et 02 octobre 2022 pour le recrutement de quinze (15) élèves Maîtres Principaux d'Education Physique et Sportive (MPEPS) dans les Centre Nationaux de la Jeunesse et des Sports (CENAJES) de Bamenda, Bertoua, Dschang et Garoua, session 2022, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique.

The following The following candidates, placed in alphabetical order, are hereby declared successful in the physical and written parts of the scholarship competitive examination of 27, 28 September, 1st and 2 October 2022 to recruit 15 (fifteen) student Senior Sports and Physical Education Teachers (MPEPS) into the National Youths and Sports Centres (CENAJES) of Bamenda, Bertoua, Dschang and Garoua, 2022 session.

Il s'agit de / They are:

1. CANDIDATS EXTERNES / EXTERNAL CANDIDATES

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/Names
1.	MPEPR210	ABENA ZANG JEAN MANFRED
2.	MPEPM402	AICHATOU ABBA MALLOU
3.	MPEPR213	ANGA RENE MARCEL RAOUL
4.	MPEPR221	BELLO DAÏROU TCHINABI
5.	MPEPB063	BIH OTALIA
6.	MPEPR223	BITOTE MARC ARNOLD MICHEL
7.	MPEPM411	DJIVINA ZACHARIE
8.	MPEPG340	EFUELEFAC VANESSA AKAWUNG
9.	MPEPR247	ESSOLA ULRICK COLINCE
10.	MPEPE114	ETHEE SEN SAH REBECCA
11.	MPEPF021	FOUASSONG SONMENE SERGELINE
12.	MPEPR257	GUEHOADA AMANG
13.	MPEPG357	HALIMATOU IBRAHIMA



14. MPEPR261 IJANJA IYANGA JEAN
15. MPEPM417 ISHAGA MOHAMADOU MOKTAR
16. MPEPR187 JAJI AMINA MAIMUNA
17. MPEPR262 KALLA MBOLA HORTENCE
18. MPEPR265 KENGUE DILANE RONICE
19. MPEPM439 KOUMAI AUGUSTIN
20. MPEPD162 MANDENG ELISABETH LEILA
21. MPEPR279 MBOUOMBOUO ABDOU MOUNIROU
22. MPEPR194 MENGUE DONAT JUNIOR
23. MPEPN454 MOHAMADOU AWALOU
24. MPEPR290 MVOGO PASCALINE SANDRINE
25. MPEPE137 NDOZENG NDIARO NICK FRANCKY
26. MPEPR311 NZALA IHN ISSA JOCELYNE MERVEILLE
27. MPEPR312 OMBE JEAN EMMANUEL
28. MPEPG389 VOUDOUKOU CHRISTINE
29. MPEPD177 WACK SAH MARTINE



2. CANDIDATS INTERNES / INTERNAL CANDIDATES

▪ CIVILS/ CIVILIANS

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/Names
1.	IMPEPA03	AGIEN DIVINE NGOH
2.	IMPEPB02	BAH YOUSOUF KUNYI SMITH
3.	IMPEPM04	DJAKAO ERIC
4.	IMPEPR12	EKANGA MIMBANG HERMANN
5.	IMPEPM06	KOUTANG FILS SANDA ROGER
6.	IMPEPR46	LENYA SEVERIN
7.	IMPEPG07	SALIHOU BOUBA MARANDI
8.	IMPEPN09	YOUSOUFA OUMAROU

▪ FAP/FAP

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/Names
1.	IFMPER11	BACHOU MELISSA FALONE
2.	IFMPER10	SUIKA BLAISE KONGNYUY
3.	IFMPER13	TADADJO TEMGOUA HERMANN
4.	IFMPER08	VOUKENG DOVILOS DIEU-BENI

Les candidats admissibles munis de leur carte nationale d'identité et du récépissé de dépôt du dossier passeront les épreuves orales desdits concours au choix, en présentiel à l'INJS (Yaoundé) ou par visioconférence, le mercredi 26 octobre 2022 à 07 heures précises.

Successful candidates along with their national identity cards and acceptance slips shall take the oral part of these exams by a means of their choice, either by their physical presence at NIYS in Yaounde or by videoconference, on Wednesday 26 October 2022 at 7 a.m. prompt.

Les candidats admissibles désireux de passer les épreuves orales par visioconférence sont invités à se faire enregistrer à la délégation régionale de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative la plus proche de leur lieu de résidence, au plus tard le mardi 25 octobre 2022 à 15 heures 30 minutes.

Successful candidates wishing to take their orals by video conference are requested to get themselves registered at the Regional Delegation of the Public Service and Administrative Reform closer to their area of residence, latest Tuesday 25 October 2022 at 3:30 p.m.

Yaoundé, le 20 OCT 2022

Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative
The Minister of the Public Service
and Administrative Reform



JOSEPH LE